
Rolnikiem byłem już na długo przed 
tym, nim zostałem aktorem. Pamiętam, 
jak bardzo cieszyły mnie prace polo-
we, kiedy byłem mały. Po latach mogę 
powiedzieć, że moja pasja nie osłabła. 
W jej realizacji pomaga mi partner, 

na którym zawsze mogę polegać – 
mój ciągnik marki STEYR.  Jego działa-
nie, kunszt wykonania i wytrzymałość 
nie mają sobie równych. Przecież wszyscy 
wiemy, że są ciągniki i jest STEYR.

CENIĘ SOBIE PRACĘ 
Z PROFESJONALISTAMI...

I Z PROFESJONALNYM SPRZĘTEM.

steyr-traktoren.com


